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PROCES – VERBAL 

 

 

 

          Încheiat azi 31 10 2022 în şedinţa ordinară a Consiliului Local Băiculesţi, 

care a avut loc la sediul acestuia în urma  convocării scrise făcută cu 5 zile înainte, 

convocare care a cuprins şi ordinea de zi a şedinţei. 

          Şedinţa a avut următoarea ordine de zi: 

         1. Adoptarea procesului-verbal  al sedintei ordinare din data de 26 09 2022; 

         2.  Proiect hotărâre aprobare listă debitori– viceprimar; 

         3.  Proiect hotărâre aprobare contract prestări servicii cu un medic veterinar – 

primar; 

         4. Proiect hotărâre aprobare contract prestări servicii vidanjare– primar; 

         5. Proiect hotărâre depunere proiect piste biciclete – primar; 

         6. Diverse. 

         Secretarul general al comunei face prezenţa nominală a consilierilor locali şi 

constată că sunt prezenţi toţi cei 15 consilieri în funcţie. 

           Pentru şedinţa ordinară de astăzi, preşedinte de şedinţă rămâne  domnul 

consilier Neculcea Vasile, ales  în şedinţa ordinară din data de 29 08 2022, toţi 

consilierii prezenţi fiind de acord.  

         Secretarul general al comunei supune aprobării consiliului local  procesul 

verbal al şedinţei ordinare din data de 26 09 2022, toţi consilierii prezenţi fiind de 

acord cu acestea şi  pe marginea lui   s-au purtat următoarele discuţii: 

          D-l consilier Bănică Liviu Corneliu arată că în procesul – verbal s-a trecut 

greşit că începând cu data de 1 octombrie 2022 iluminatul public va funcţiona de la 

orele 22,00 – 7,00 în loc de orele 20,00 – 7,00, aşa cum s-a stabilit.  

           Preşedintele de şedinţa citeşte ordinea de zi a şedinţei şi o supune aprobării 

consiliului local, aceasta fiind aprobată de toţi consilierii prezenţi. 

         Trecut la  punctul doi al ordinei de zi: aprobare listă debitori– viceprimar, 

secretarul general al  comunei citeşte materialele întocmite şi  proiectul de hotărâre, 

face precizările necesare şi pe marginea lor se poartă următoarele discuţii: 

          D-l consilier Costin Gheorghe arată că presoanele din lista de debitori nu pot 

beneficia de anumite ajutoare sociale.  

          Prin vot deschis, proiectul de hotărâre, a fost votat pentru de cei toţi cei 15 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 43.   

          Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre aprobare contract 

prestări servicii cu un medic veterinar – primar, secretarul general al  comunei 

citeşte materialele întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare  şi pe 

marginea lor  nu  se poartă discuţii.  
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          Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de cei toţi cei 15 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 44.   

         Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre aprobare contract 

prestări servicii vidanjare – primar, secretarul general al  comunei citeşte 

materialele întocmite şi face precizările necesare şi pe marginea lor  nu  se poartă 

discuţii.  

          Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de cei toţi cei 15 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 45.   

         Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre depunere proiect 

piste biciclete – primar, secretarul general al  comunei citeşte materialele întocmite 

şi face precizările necesare şi pe marginea lor  nu  se poartă discuţii.  

          Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de cei toţi cei 15 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 46.   

         Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Diverse, unde se citesc adresele şi 

cererile adresate Consiliului Local Băiculeşti şi se poartă discuţii. 

         Se citeşte adresa nr. 4707/20 10 2022 a S.C. Aquaterm Ag 98 S.A.  adresată 

Primăriei Comunei Băiculeşti prin care arată aspectele cu care se confruntă cu 

alimentarea cu apă a comunei.  

         D-l consilier Floarea Ion propune modificarea programului de funcţionare a 

iluminatului public şi montarea de lămpi pe uliţa Bisericii din satul Valea 

Brazilor. Toţi consilierii prezenţi sunt de acord cu montarea lămpilor pe uliţa 

Bisericii din satul Valea Brazilor şi cu următorul program de funcţionare a 

iluminatului public: de la orele 17,30 la 24,00, oprire de la orele 00,00 la 4,00, 

funcţionare de le 4,00 la 7,00. 

         Ne mai fiind probleme şedinţa s-a încheiat, următoarea şedinţă ordinară va 

avea loc pe data de 28 11 2022, orele 15,30 cu următoarea ordine de zi: 

1. Adoptarea procesului-verbal  al sedintei ordinare din data de 31 10 2022; 

2. Alegerea preşedintelui de şedinţă; 

         3.  Proiect hotărâre aprobare execuţia bugetelor pe trim. III/2022 – primar; 

         4.  Proiect hotărâre modalitate executare pază – viceprimar; 

         5. Proiect hotărâre aprobare taxă salubrizare pentru anul 2023– primar; 

         6. Proiect hotărâre aprobare rectificare buget local – primar; 

         7. Diverse. 

 

 

 

      PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,            SECRETAR GENERAL COMUNĂ, 

              VASILE NECULCEA                                   ION SERGHIE   


